

No. 5742. CONVENTION ON THE CONTRACT FOR THE INTERNATIONAL CARRIAGE OF GOODS BY ROAD (CMR). DONE AT GENEVA ON 19 MAY 1956¹

EXTENSION to the Isle of Man

Notification received on:

12 November 1969

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

(To take effect on 10 February 1970.)

N° 5742. CONVENTION RELATIVE AU CONTRAT DE TRANSPORT INTERNATIONAL DE MARCHANDISES PAR ROUTE (CMR). FAITE À GENÈVE LE 19 MAI 1956¹

APPLICATION à l'île de Man

Notification reçue le:

12 novembre 1969

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

(Pour prendre effet le 10 février 1970.)

No. 5995. CONVENTION CONCERNING THE INTERNATIONAL EXCHANGE OF PUBLICATIONS. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE UNITED NATIONS EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL ORGANIZATION AT ITS TENTH SESSION. PARIS, 3 DECEMBER 1958²

ACCEPTANCE

Instrument deposited with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on:
28 October 1969

MALAWI

(To take effect on 28 October 1970.)

Certified statement was registered by the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization on 12 November 1969.

N° 5995. CONVENTION CONCERNANT LES ÉCHANGES INTERNATIONAUX DE PUBLICATIONS. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES POUR L'ÉDUCATION, LA SCIENCE ET LA CULTURE À SA DIXIÈME SESSION. PARIS, 3 DÉCEMBRE 1958²

ACCEPTATION

Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le:
28 octobre 1969

MALAWI

(Pour prendre effet le 28 octobre 1970.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture le 12 novembre 1969.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 399, p. 189, and annex A in volumes 412, 430, 437, 493, 540, 601, 649, 667, 680 and 691.

² United Nations, *Treaty Series*, vol. 416, p. 51; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 5 to 8, as well as annex A in volumes 615, 632, 646 and 648.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 399, p. 189, et annexe A des volumes 412, 430, 437, 493, 540, 601, 649, 667, 680 et 691.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 416, p. 51; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 5 à 8, ainsi que l'annexe A des volumes 615, 632, 646 et 648.